
Inspraak bij punt 7 bij Commissie Beheer op donderdag 28 juni 2018 

Geachte raadsleden en andere aanwezigen, 

Ik kom hier inspreken over een probleem dat zich niet alleen in Meerwijk maar ook elders in 

Haarlem voordoet. 

Ik ben Niko Buiten en coördinator van de Natuurwerkgroep van het Poelbroekpark en van het 

FLORON district Hollands Duin. Wij inventariseren en bestrijden in het Poelbroekpark 

Reuzenberenklauw en Reuzenbalsemien. Beide soorten staan evenals een aantal andere 

invasieve exoten op de Unielijst van de Europese Unie en moeten bij voorkomen bestreden 

worden. Zowel de gemeente als uitvoerders schieten hierin tekort. Het in 2017 door 

wethouder Sikkema aan uw commissie toegezegde plan van aanpak ontbreekt nog steeds. 

Wij zelf werken met een plan van aanpak dat wij we bij bij hen aangekocht gereedschap van 

Landschapsbeheer Flevoland hebben ontvangen. Wij willen met Spaarnelanden en andere 

uitvoerders van bestrijdingsmaatregelen om tafel gaan zitten om te komen tot een gezamenlijk 

plan van aanpak van Reuzenberenklauw en Reuzenbalsemien. Wij vragen Spaarnelanden 

hierin het initiatief te nemen en inwoners te werven voor de bestrijding van beide invasieve 

exoten. In Nijmegen wordt momenteel in een samenwerkingsverband met ondermeer 

FLORON een publiekscampagne uitgevoerd dat daarbij als voorbeeld kan dienen en kan 

worden overgenomen. Wilt u dit alstublieft ondersteunen? 

Het gevolg van de huidige situatie is het gevaar dat bij uitvoering van het voorliggende plan 

Reuzenberenklauw en Reuzenbalsemien zich door verkeerde maatregelen zullen uitbreiden en 

niet worden bestreden. Ik ben bang dat het fout gaat en het probleem groter wordt. Ik verzoek 

u in de doelen van het plan op te nemen dat Reuzenberenklauw en Reuzenbalsemien en 

andere invasieve exoten bij uitvoeringsmaatregelen worden bestreden. 

Ik dank u voor uw aandacht. 

Niko Buiten. 

Email: nikobuiten@online.nl . 
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